

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## styrelsemöte 5 december

### Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande  
Namn: Styrelsemöte 20241205.pdf  
Storlek: 106978 byte  
Hashvärde SHA256:  
1a07d284360e003f328a531bedc58fd25d09a855c6bef318ca97bee553a6ef1e

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

Ove Andreas Hammar

Signerat med BankID 2025-01-09 11:26 Ref: 01944a99-9620-712a-99c7-94bcf76006e1

ANNE-LIE GLAD

Signerat med BankID 2024-12-17 11:27 Ref: 0193d428-82a6-7ca4-aac6-16c89ccf57ef

Linnea Louise Maud

Signerat med BankID 2024-12-17 11:06 Ref: 0193d415-48ca-7375-bd44-4cf0785612e4



# Styrelsemöte EHF

Torsdagen den 5 december 2024

## Deltagare:

Andreas Hammar, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Peter Wallin, Anne-lie Glaad, Rebecka Ahonen Salahov

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

- Dagordningen för mötet fastställdes.
- Till justerare för mötet valdes Anne-lie Glaad
- Föregående protokoll godkändes.

## Anteckningar

### Från föregående möte

#### Media

- Alla i styrelsen ska fota sig själva i någon form av julklädsel och svara på frågor så vi tillsammans kan skicka en julhälsning från oss. Rebecka kommer med mer information.
- Några lag har skickat in separata julhälsningar, dess kommer publiceras inom kort
- Vilket pris gäller när man åker med en supporterbuss? Beslut taget på 150 kr.

#### Kansli

- Möte med herr/dam inför 25/26, träningstider.
- Hur många serier får ett lag anmäla sig till? Diskussion inom styrelsen tas vid varje förfrågan. Det ska finnas tillräckligt många spelare, annars blir det väldigt många matchflyttar vilket innebär mycket jobb och stor kostnad.
- ATG- både dam och herr är anmälda.
- En "rullup" för schysst match är på gång.

- Anne-lie bjuder in domarna till en träff i vår med lite gott att äta och pepp av något slag.

### **Försäljning, ekonomi och sponsring**

- Ekonomi i balans, 182 000 kr föreningskontot, 616 000 kr lantbrukskontot, 400 000 kr på fasträntekontot. Resultat 780 000 kr ackumulerat i vinst.
- Styrelsen ska börja en diskussion runt jubileumsfesten som är den 31/5 2025.
- Underlaget för resterande sponsorer är på ingång.
- Beslut tas om att sälja Serla i vår.
- Vi kör webbförsäljning av Ravelli, från och med nu. Frivilligt!
- Bingolotter säljs vid Dollarstore och Intersport av seniorlagen.
- F14 har betalat tillbaka sin skuld efter USM
- P2016 har fått in sina sponsorpengar.
- Lite strul med swish i kiosken. Behöver kollas över.
- Sponsorgruppen jobbar på men behöver utveckla vidare. Skulle behöva vara några fler i gruppen.
- Alla skolor som fått besök av seniorspelarna är väldigt nöjda. Nästa vecka är det Enögla som ska besökas. Peter har sökt mer bidrag för att kunna fokusera mer på skolor med mer utmaningar.
- Förslag ligger på att kunna starta Idrottsfritids/fritidsgård- ett samarbete med EHB där de står för kostnaden.
- Det finns bidrag att söka via Viktoriefonden för att kunna anställa personer på deltid för att arbeta med paraidrotten.
- Bidrag att söka via Allmänna arvsfonden- plus 65 nyanlända som sitter själva. Där kan de aktivera sig med ex gåhandboll.
- Nettotaxa höjs från 1 januari, 116 kr till 120 kr. Ungdom 1 gång per nettotaxa i timmen, senior 2 gånger nettotaxa vid träning.

### **Arrangemang, tävling och senior**

- Vi behöver starta en utvecklingsgrupp/elitgrupp för att förbereda för eventuellt avancemang på herrsidan.
- Vad vill vi med våra A-lag? Styrelsen måste ta beslut om vad vi vill så vi kan jobba mot samma mål som tränarna. Gäller både herr och dam.
- Skriva kontrakt med våra A-lagsspelare, dock ej lön. Detta ska göras inom kort, styrelsen ger förslag.
- Kan vi binda upp en fastighetsägare som kan stötta oss med lägenheter om behovet uppstår?

- Anton och Jörgen får i uppdrag att ge laget de bästa förutsättningar och hålla alla dörrar öppna för eventuella spelare.
- Siktat på ett U-lag för herr nästa år.
- Möte med Herr till P16 för att diskutera nästa säsong.
- Likadant möte på måndag med Dam till F16.
- Samarbeta träning/match för herrjunior nästa år med Västerås.
- Andreas bokar upp separata möten med seniortränarna för att stämma av säsongen. Likaså lagkaptenerna, med då i grupp.
- PG har förslag att dra ihop ett trimlag och spela Trim- SM i maj. Vill ha träningstider innan dess. Ok från styrelsen.
- Förslag ligger på att starta ett trimlag till hösten.

### **Barn och Ungdom**

- 

### **Material**

- 

### **Utbildning**

- 

### **Övrigt**

- På nästa möte går vi igenom policy för jämlik och jämställd förening. Diskussion fortsätter då. Alla ska ha läst igenom till mötet i januari.
- Andreas bjuder in Maria Kiesbye till nästa möte för att prata vidare om jubileumsfesten.

### **Ansvarig fika nästa möte**

- Stefan bakar

### **Kommande möte**

- Måndagen den 13/1 kl 18. 00, Röda villan

Sekreterare

Justerare

Ordförande

Linnea Maud

Anne-lie Glad

Andreas Hammar